



Agenda

Styremøte: 8/2024. Møtested: Burhol	Dato: 17.12.24 Klokkeslett: 18:30
Til stede: Victor, Stig, Geir H., Harald, Slawomir Gjest: Rolf Vegard Hansen (Vegard)	
Fravær: Tor, Elisabeth	
Referent: Geir H. I.	

Agenda:

- 8/2024-1: Godkjenning av protokoll/referat fra forrige møte
- 8/2024-2: Gjennomgang av årshjulet
- 8/2024-3: Regnskap
- 8/2024-4: Sikkerhetskurs
- 8/2024-5: Utbygging Grasåsen
- 8/2024-6: Juleskyting
- 8/2024-7: Banesikkerhet Burhol
- 8/2024-8: Eventuelt

Oppfølgingsliste

Saksnr.	Hva	Ansvarlig
	Denne tabell oppdateres i hvert møte	Styreleder/referent
5/2024-9	Nye skyteforheng Burhol	Elisabeth
8/2024-7	Vegard får tilbudene fra Elisabeth og sørger for bestilling	Vegard
7/2024-3	Rydde på Burhol	Vegard
7/2024-4 8/2024-3	Økonomisk rapportering	Elisabeth
7/2024-5	Følge opp forslag til utbygging Grasåsen, årsmøtevedtak.	Styreleder
5/2024-5 og 8/2024-5	Utbygging Grasåsen. Geir purrer Jesper og politiet	Geir
8/2024-2	Husleie Burhol må betales i januar 2025	Elisabeth
8/2024-2	Medlemskontingent sendes ut i januar 2025	Victor og Geir



Sak nr.		Hvem gjør det?	Frist
1	Godkjenning av protokoll/referat fra forrige møte. Møtereferat godkjent		
2	Gjennomgang av årshjulet Oppdatering av årshjulet / fordeling av oppgaver. Årshjul ble gjennomgått og rettet opp. Husk at husleie må betales i januar. Victor og Geir ordner med utsendelse av medlemskontingent.	Elisabeth, Victor, Geir	Utgang Januar 2025,-
3	Regnskap Hvilken beholdning har vi? Hva forventer vi av utgifter/fakturaer framover? Hvordan ligger vi i forhold til budsjett? Hva forventes å være beholdning ved utgangen av året? Hva er forventet at vi må betale ut før ny kontingentinnngang? Kasserer deltok ikke på møtet og hadde ikke sendt informasjon til noen i styret.	Elisabeth	
4	Sikkerhetskurs Ikke mange påmeldt. Ny dato settes opp. Publiseres på hjemmeside og facebook. Victor setter dato, Geir publiserer.	Victor og Geir	Januar 2025
5	Utbygging Grasåsen Status/framdrift: Henvendelse til kommunens eiendomsavdeling er sendt via Jesper i	Geir purrer	



	<p>fellesutvalget. Det er ikke mottatt noe svar enda.</p> <p>Geir har purret Jesper i forhold til å sende forespørsel til kommunen.</p> <p>Geir purrer på forespørsel til politiet.</p>		
6	<p>Juleskyting</p> <p>Gjennomføres som et sosialt tiltak slik som tradisjonelt gjort tidligere.</p> <p>Det gjennomføres ikke påmelding eller tas ikke påmeldingsavgift på juleskyting.</p> <p>Standplassleder skaffer premier. I år som i fjor kjøpes det inn konfekt/sjokolade til premiering i tillegg til at noe av klubbens rekvisita som for eksempel klubbmerker brukes. Premiering i de to vanlige klassene (eget våpen/klubbvåpen) og trekning av premier blant alle.</p> <p>Det serveres pepperkaker og kaffe.</p>	Geir ordner og gjennomfører	
7	<p>Banesikkerhet – Burhol</p> <ul style="list-style-type: none">- Innkjøp av skyteforheng, settes inn i neste års budsjett <p>Anskaffelse av nye forheng ble bestemt i møte 5/2024. Det skulle innhentes tilbud før bestilling.</p> <p>Skyteforheng kjøpes. Vegard snakker med Elisabeth om tilbudene hun har fått og sørger for at det blir bestilt. Det må muligens lages et nytt oppheng.</p> <p>Vel gjennomført dugnad og oppdatering av banen. Skryt til dugnadsgjengen.</p> <p>Standplasser bygges om med eksisterende bordplater. Det settes på hjul på en side av bordene slik at de lett kan flyttes. En del materialer ligger tilgjengelig bak blinkene.</p>		



	<p>Slawomir ser på mulighetene sammen med Vegard.</p> <p>Det blir vurdert om det skal brukes plexiglass som skille mellom standplassene. Dette anskaffes hvis det er behov.</p>		
8	<p>Eventuelt Strømmåler Grasåsen 39077 avlest 13. desember. Melding sendes Jesper.</p> <p>På neste styremøte diskuteres åpen dag for interesserte i lokalmiljøet. Først arrangeres åpent hus i pistolklubben.</p> <p>Victor og Slawomir nevnte muligheten til å gjøre noe sammen med rifle og hageskyttere ved en senere anledning.</p> <p>Det må kjøpes ammo.</p>	Vegard sjekker ammo.	
	<p>Neste møte: 15 januar 2025 klokken 18:30 på Burhol</p>		